	DECLARATION OF ORIGIN-FOR THE EXPORT OF GOODS TO
THE REPUBLIC OF SOUTH AFRICA
	DA 59

	NOTE TO IMPORTERS:
This declaration , properly completed by the supplier, must be furnished in support of the relative bill of entry (a) where goods quality for and are entered at a rate of duty lower than the general rate; or (b) for such purposes as the Commissioner may deem expedient

	SUPPLIER(Name,address,country)



	CONSIGNEE (Name,address,country)


	Particulars of transport



	1.

Item no.
	2.

Marks and numbers


	3.

No.& desc.

 of packages
	4.

Description of goods
	5.

Country of origin
	6.

Gross mass
	7.

Invoice no./Rel.

	
	 
	
	 
	 
	
	

	  I, (name and capacity)         duly authorized by the supplier of the goods enumerated above hereby declare that. 

   1.the goods enumerated opposite item(s)       in column I above have been wholly produced or partly manufactured in the country stated in column 5 in respect of such goods from raw materials produced in that country.

   2.the goods enumerated opposite item(s)           in column I above have been wholly or partly manufactured from imported materials in the country specified in column 5 in respect of such goods; and  

2.1 the final process of manufacture has taken place in the said country;

2.2 the cost to the manufacturer of the materials wholly produced or manufactured in the said country plus the cost of labour directly employed in the manufacture of such goods in not less than       percent of the total production cost goods.

2.3 In calculating the production cost pf such goods only the cost to the manufacturer of all materials plus manufacturing wages and salaries, direct manufacturing expenses, overhead factory expenses, cost of inside containers and other expenses incidental to manufacturing, used or expended in the manufacture of such goods have been included and profits and administrative, distribution and selling overhead expenses have been excluded.

PLACE          DATE        SIGNATURE OF DEPONENT


	出口南非共和国产品

原产地声明
	DA 59

	进口商注意事项：

本声明（供应商正确填写）需与相关产品报关单一起提供，以证明：(a)产品质量合格，并以低于一般税率的税率进入该国；（b）监管部门认为该产品适宜进口。

	供应商（名称、地址和国家）



	收货人（名称、地址和国家）


	运输详情


	1.

产品编号：
	2.

标记及号数


	3.

包装编号&名称
	4.

产品描述
	5.

原产地
	6.

总重
	7.

发票号/版本号

	1
	
	
	
	
	
	

	  本人（姓名和职务）                      经上述产品供应商正式授权，特此声明：

   1.上述第1栏中的产品                全部或部分在第5栏所述国家生产，并且生产这类产品所需的原材料均产自该国。

   2. 上述第1栏中的产品           全部或部分采用从第5栏所述国家进口的原材料制成；并且  

2.1最后一道生产工序在上述国家完成；

2.2 生产商在上述国家生产的全部材料成本加上生产该产品所需的直接劳动成本之和，不得低于产品总生产成本的百分之                  。

2.3计算该产品成本时，只有制造商的所有材料成本加上生产人员的工资与薪金、直接生产费用、间接制造费、集装箱成本以及其他生产附带费用和生产该产品花费的费用已包含在利润和管理费用中，但不含间接分配和销售费用。

地点                   日期                         声明人签字


